

FOR IMMEDIATE RELEASE

Press Statement 27/2019

5 Aug 2019

Page 1 of 4

## **Carlsberg Ranked Among Best in Sustainable Leadership** Brewer included in global FTSE4Good Index Series by demonstrating strong environmental, social and governance practices

**SHAH ALAM, 5 August 2019** – Carlsberg Brewery Malaysia Berhad (“Carlsberg Malaysia”) is now listed among the newest constituents in the FTSE Russell FTSE4Good Bursa Malaysia (“F4GBM”) Index, following Bursa Malaysia Berhad’s bi-annual review which concluded in June.

Carlsberg Malaysia’s inclusion, effective 24 June 2019, means the company is now ranked among only 71 leading Malaysian public-listed companies who have demonstrated a class-leading commitment to responsible business practices and inclusive disclosure on environmental, social and governance (ESG) matters.

Carlsberg Malaysia is the only brewer and one of three fast-moving consumer goods (FMCG) companies included in the F4GBM index.

Commenting on the recognition by Bursa Malaysia, Managing Director of Carlsberg Malaysia Ted Akiskalos said, “As a brewer with rich heritage and footprint here in Malaysia, Carlsberg Malaysia remains true to our purpose of Brewing for a Better Today and Tomorrow for 50 years and counting. This is reflected in our constant pursuit of better in our products and day-to-day operations, as well as in the value we strive to create for shareholders, consumers, business partners, employees and members of the public in a sustainable manner.”

“Our inclusion in the F4GBM index is a humbling encouragement of our ongoing efforts toward responsible business practices. While we want to remain attractive to our shareholders through consistent growth in top- and bottom-line performance, we are also grateful for the endorsement from the investment community that acknowledges our efforts in sustainability and sound corporate governance,” Akiskalos added.

Carlsberg Malaysia’s ESG initiatives are aligned with the Carlsberg Group’s global sustainability ambitions encapsulated in Together Towards ZERO, a groupwide set of targets aimed at addressing the Group’s four focus areas of carbon footprint, water usage, responsible drinking, and workplace accidents. These ambitious are closely linked to the United Nations’ Sustainable Development Goals (UN SDGs) with key milestones in 2022 and 2030.



**Carlsberg Brewery  
Malaysia Berhad**

55 Persiaran Selangor,  
Seksyen 15,  
40200 Shah Alam,  
Selangor Darul Ehsan,  
Malaysia.

Tel +603 5522 6688  
Fax + 603 5519 1931

[mygroupcomm@carlsberg.asia](mailto:mygroupcomm@carlsberg.asia)  
[facebook.com/CarlsbergMalaysia](https://facebook.com/CarlsbergMalaysia)  
[twitter.com/CarlsbergMY](https://twitter.com/CarlsbergMY)

Carlsberg Malaysia also saw a record-breaking 2018 financial year with a total dividend payment amounting to 100.0 sen per ordinary share, a result of revenue growing 14.6% to RM1.98 billion year-on-year. net profit increasing by 25.3% to RM277.2 million, and improved free cash flow by 7.4% to RM328.0 million.

The FTSE4Good Index Series is created by the global index provider FTSE Russell and is designed to measure the performance of companies demonstrating strong ESG practices. Globally, the FTSE4Good indices are used by a variety of market participants and investors to create and assess responsible investment funds and other products.

In Malaysia, F4GBM was launched in December 2014 and its constituents are drawn from companies on the FTSE Bursa Malaysia EMAS Index across small, medium and large market capitalisation segments. The index is reviewed in June and December by Bursa Malaysia against globally recognised international benchmarks developed in collaboration with FTSE Russell.

For more information on Carlsberg Malaysia's most recent investor disclosures, ESG practices and sustainability goals, visit [carlsbergmalaysia.com.my](http://carlsbergmalaysia.com.my).

-END-

**For further enquiries, please contact:**

Pearl Lai, Director of Corporate Comms & CSR  
Ezra Low, Corporate Comms & CSR Manager

DL: 03-5522 6408  
DL: 03-5522 6431

[pearl.lai@carlsberg.asia](mailto:pearl.lai@carlsberg.asia)  
[ezra.yy.low@carlsberg.asia](mailto:ezra.yy.low@carlsberg.asia)

供即时发布

新闻稿 27/2019  
2019 年 8 月 5 日

## Carlsberg 的可持续性领导力被评为最佳

### 集团因环保、社会和企业监管的突出表现而被纳入环球 FTSE4Good 指数系列

莎阿南 5 日讯 – 根据马来西亚交易所于六月份总结的双年度评审，马来西亚 Carlsberg 酿酒厂有限公司 (“Carlsberg Malaysia”) 如今已跻身富时罗素马来西亚交易所社会责任指数 (FTSE Russell FTSE4Good Bursa Malaysia, 简称 “F4GBM”) 成为此列的新晋股项。

马来西亚 Carlsberg 被纳入指数之中，并于 2019 年 6 月 24 日正式生效，即已位居马来西亚 71 家标青上市公司之列，具有优良商业责任，包括出色环境、社会和企业监管 (ESG) 表现的企业。

马来西亚 Carlsberg 是唯一被纳入 FTSE4Good 马来西亚交易所社会责任指数的酿酒厂，亦是名列该指数的三家快速消费品 (FMCG) 公司之一。

马来西亚 Carlsberg 董事经理泰德艾天赐就这项认可评论道：“马来西亚 Carlsberg 是一家文化深厚，并与马来西亚源远流长的酿酒厂，在过去 50 年以及将来，都一直秉持酿造美好的现在和更美好未来之宗旨，贴切体现精益求精，追求更好的精神，并以可持续方式提升产品和日常经营，为股东、消费者、商业伙伴、雇员及普罗大众创造价值。”

艾天赐补充说：“被纳入 F4GBM 指数，等同赋予我们动力，以继续贯彻负责任的商业行为。我们也坚持不断提升营收与利润表现，以保持对股东的吸引力，与此同时，亦感谢投资界对我们的可持续性和健全企业管理方针表示赞同与认可。”

马来西亚 Carlsberg 的环保、社会及治理措施，与 Carlsberg 集团的环球可持续性策略 ‘共同迈向零目标’ 一脉相承。集团重点关注四大领域，以达致零碳足迹、零水耗浪费、零非理性饮酒及零事故文化为目标，都与联合国可持续发展目标 (UN SDGs) 2022 及 2030 核心议程密切相关。

马来西亚 Carlsberg 的 2018 年财政年创了新纪录，全年总计派息每股 1 令吉。公司的按年营收增长 14.6%，达 19 亿 8000 万令吉，净利亦增长 25.3% 至 2 亿 7720 万令吉，而自由现金流量亦成长 7.4% 至 3 亿 2800 万令吉。



**Carlsberg Brewery  
Malaysia Berhad**

55 Persiaran Selangor,  
Seksyen 15,  
40200 Shah Alam,  
Selangor Darul Ehsan,  
Malaysia.

Tel +603 5522 6688

Fax + 603 5519 1931

[mygroupcomm@carlsberg.asia](mailto:mygroupcomm@carlsberg.asia)

[facebook.com/CarlsbergMalaysia](https://facebook.com/CarlsbergMalaysia)

[twitter.com/CarlsbergMY](https://twitter.com/CarlsbergMY)

FTSE4Good 指数系列是由环球指数提供者富时罗素（FTSE Russell）所编制，作为评估公司的环保、社会及企业监管表现指标与基准。FTSE4Good 获得全球市场参与者及投资者的广泛采用，以评估投资基金及其他产品的表现。

马来西亚是与 2014 年 12 月推介 F4GBM，被列入指数的成分股涵盖富时全股项指数之下的中、小及大市值的股项。这项指标是根据富时罗素编制的国际标准来评估这些股项 6 月及 12 月期间的表现。

欲了解更多关于马来西亚 Carlsberg 的发布、ESG 表现及可持续性发展目标，敬请浏览 [carlsbergmalaysia.com.my](http://carlsbergmalaysia.com.my)。

-END-

**For further enquiries, please contact:**

Pearl Lai, Director of Corporate Comms & CSR  
Ezra Low, Corporate Comms & CSR Manager

DL: 03-5522 6408

DL: 03-5522 6431

[pearl.lai@carlsberg.asia](mailto:pearl.lai@carlsberg.asia)

[ezra.yy.low@carlsberg.asia](mailto:ezra.yy.low@carlsberg.asia)